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Celebrate New Year’s Eve in the heart of Downtown Edmonton
December 20, 2016

This New Year’s Eve will be a celebration like no other!  Join us in   
City Hall and Churchill Square as we count down to 2017 and the 
official start of Canada’s 150th anniversary of Confederation.

This fun-filled, alcohol-free family event will have something for
everyone!

Two Spectacular Fireworks Shows 

Fireworks will take place at 8:30 p.m. for families with young
children, and again at  midnight.

Date: Saturday December 31, 2016
Time: 6 p.m. – 12:15 a.m.
Location: City Hall and Sir Winston Churchill Square

6 – 10:30 p.m.: Join the fun inside City Hall for activities that the whole family can enjoy.   Magicians,
balloon artists, Canadian mosaic mural, live music, artists, jugglers, acrobatics and much more! The fun
continues outdoors with games, music, free skate rentals, ice skating, fire pits, bannock-making and food
concessions.

8:30 p.m.: Early fireworks show

9 p.m. – 12 a.m.: Main Stage entertainment in Churchill Square featuring musical acts Uptown and  the
Dirty Rotten Scoundrels, leading up to a spectacular midnight fireworks finale.

12 a.m.: Midnight fireworks show

Please note: High winds or severe weather may result in the cancellation of some outdoor activities. Call
311 for the most up-to-date event information.

Road Closures

To keep everyone safe during the event and the fireworks shows, a number of parking bans and road
closures will be in effect on December 31, 2016 until approximately 1 a.m. on January 1, 2017.

9 a.m.
Closure of 104 Avenue, from 99 Street to 101 Street

1 p.m.
Closure of 99 Street, from 102 Avenue to 102A Avenue
Parking ban on 99 Street, from 101A Avenue to 103A Avenue

4 p.m.
Closure of 103A Avenue, from 97 Street to 101 Street

5 p.m.
Closure of 101 Street, from 102 Avenue to 103 Avenue

11 p.m.
Closure of:

102A Avenue, from 97 Street to 101 Street

99 Street, from 102 Avenue to 102A Avenue

100 Street from 101A Avenue to 104 Avenue

Sidewalk Closures

To ensure public safety, the sidewalks within the fireworks fallout zone will be closed to pedestrians from 4
p.m. on December 31, 2016 until 1 a.m. on January 1, 2017.

Sidewalk closures will include:

North and south sidewalks on 103A Avenue and 104 Avenue, from 97 Street to 101 Street

East and west sidewalks on 100 Street, from 103 Avenue to 104 Avenue

East and west sidewalks on 99 Street north of the City Hall Parkade entrance, to 104 Avenue

Free New Year’s Eve Public Transit Service

Take transit to and from your New Year’s Eve celebrations. Free ETS service starts at 6 p.m. on December
31 until 3:30 a.m. on January 1, 2017.

Enjoy celebrations longer by tracking your bus anywhere, anytime using real-time tools.

DATS is free from 6 p.m. on December 31 until 2 a.m. on January 1, 2017.

For Edmonton route and schedule information visit the ETS Trip Planner.

Money collected in ETS fare boxes on New Year’s Eve will be given to the DONATE A RIDE campaign.

Note: Route 560 to Spruce Grove, Route 580 to Fort Saskatchewan, Route 599 to Edmonton Garrison, and
Route 747 to the Edmonton International Airport are not part of the New Year’s Eve free service.

Special ETS Fireworks Service

New this year, extra service will be available after the first fireworks display at 8:30pm. Extra late night
service from transit centres will be provided before and after the second fireworks display at midnight.

●     West Edmonton Mall and Jasper Place (along Route 1)

●     Northgate (along Route 9)

●     Mill Woods (along Route 8)

http://trk.cp20.com/click/dwqzc-5kwqvx-5kftwmi8/
http://trk.cp20.com/click/dwqzc-5kwqvy-5kftwmi9/
http://trk.cp20.com/click/dwqzc-5kwqvz-5kftwmi0/
http://trk.cp20.com/click/dwqzc-5kwqw0-5kftwmi7/


●     Westmount (along Route 5)

●     Southgate (along Route 9)

Service will begin at approximately 9 p.m..  Buses providing this extra service will travel to and from
Downtown, near Churchill Square. LRT frequency will be increased before and after the fireworks.

For regional service information, please contact St. Albert Transit at 780-418-6060, Strathcona County
Transit at 780-464-7433, or Leduc Transit at 780-980-7177.

Parking

Parking will be available for $1 after 5 p.m. at the Stanley A. Milner Library Parkade. Other paid parking will
be available throughout the Downtown core. For more information, visit the Parking in Downtown
Edmonton webpage.

For more information:

311

Media contact:

Karen McDonnell
Communications Advisor
Civic Events Office
780-442-0854 

After Hour Media Line: 780-423-5956

 

 

 

Célébrez la veille du jour de l'An en plein cœur d'Edmonton
20 décembre 2016

Cette veille du jour de l'An sera une célébration pas comme  
les autres! Joignez-vous à nous à l'hôtel de ville et la Place 
Churchill pour entamer le compte à rebours vers 2017 et le 
début officiel du 150e anniversaire de la Confédération du 
Canada.

Cet événement familial rempli de plaisir et sans consommation 
d'alcool offrira de tout pour tous les goûts.

Deux Spectacles de Feux D'artifice Spectaculaires!

Les feux d'artifice auront lieu à 20 h 30 pour les familles avec de jeunes enfants, et de nouveau à minuit pour
ceux qui préfèrent une célébration de minuit plus traditionnelle.

Date: samedi le 31 décembre 2016
Heure: 18 h à 24 h 15
Endroit: Hôtel de ville et Place Sir Winston Churchill

18 h à 22 h 30: Venez vous amuser à l'intérieur de l'hôtel de ville où il y aura des activités pour toute la famille.
  Des magiciens, des sculpteurs de ballons, des murales en mosaïque canadienne, de la musique en direct,
des artistes, des jongleurs, des acrobaties et beaucoup plus! Le plaisir se poursuit à l'extérieur avec des jeux,
de la musique, la location gratuite de patins, du patinage sur glace, des feux de joie, la préparation de pain
bannock et des comptoirs de vente d'aliments.

20 h 30: Premier spectacle de feux d'artifice!

21 h à minuit: Spectacle sur la scène principale sur la Place Churchill mettant en vedette des prestations de
musique de Uptown et les Dirty Rotten Scoundrels, suivi d'une finale spectaculaire à minuit avec des feux
d'artifices!

Minuit: Spectacle de feux d'artifice de minuit!

Veuillez noter: La présence de grands vents et de conditions météorologiques extrêmes pourrait entraîner
l’annulation de certaines activités extérieures. Appelez le 311 pour les plus récentes informations sur
l'événement.

Fermetures de route

Pour assurer la sécurité de tous et chacun durant l'événement et les spectacles de feux d’artifice, certaines
interdictions de stationnement et fermetures de route seront en vigueur jusqu'à environ 1 h le 1er janvier 2017
:

9 h: Fermeture de la 104e avenue, de la 99e rue à la 101e rue

13 h: Fermeture de la 99e rue, de la 102e avenue à l'avenue 102A
Interdiction de stationnement sur la 99e rue, de l'avenue 101A à l'avenue 103A

16 h: Fermeture de l'avenue 103A, de la 97e rue à la 101e rue

17 h: Fermeture de la 101e rue, de la 102e avenue à la 103e avenue

23 h: Fermeture de:

             ●     l'avenue 102A, de la 97e rue à la 101e rue

             ●     la 99e rue, de la 102e avenue à l'avenue 102A

             ●     la 100e rue, de l'avenue 101A à la 104e avenue

Fermetures de trottoirs

Pour assurer la sécurité publique, les trottoirs seront fermés aux piétons dans la zone de retombées des feux

http://trk.cp20.com/click/dwqzc-5kwqw1-5kftwmi8/
http://trk.cp20.com/click/dwqzc-5kwqw2-5kftwmi9/
http://trk.cp20.com/click/dwqzc-5kwqw3-5kftwmi0/
http://trk.cp20.com/click/dwqzc-5kwqw4-5kftwmi1/
mailto:karen.mcdonnell@edmonton.ca
mailto:karen.mcdonnell@edmonton.ca
http://trk.cp20.com/click/dwqzc-5kwqw5-5kftwmi2/


d'artifice à partir de 16 h le 31 décembre 2016 à 1 h le 1er janvier 2017.

Les fermetures de trottoirs inclueront:

            ●     Les trottoirs nord et sud sur l'avenue 103A et la 104e avenue, de la 97e rue à la 101e rue

            ●     Les trottoirs est et ouest sur la 100e rue, de la 103e avenue à la 104e avenue

            ●     Les trottoirs est et ouest sur la 99e rue, au nord de l'entrée du garage à étages de l'hôtel de              
                      ville à la 104e avenue

Service de transport en commun gratuit la veille du jour de l'An

Prenez le transport en commun pour vous rendre aux célébrations de la veille du jour de l'An et en revenir. Le
service ETS gratuit débute à 18 h le 31 décembre jusqu'à 3 h 30 le 1er janvier.

Profitez plus longtemps des festivités en suivant votre autobus partout, en tout temps, en utilisant des outils
en temps réel.

DATS est gratuit à partir de 18 h le 31 décembre jusqu'à 2 h le 1er janvier.

Pour des informations sur les trajets dans Edmonton et l'horaire, visitez le planificateur de déplacement
d'ETS.

Les fonds recueillis dans les boîtes de perception d'ETS la veille du jour de l'An seront remis à la
campagne DONATE A RIDE.

Remarque : La Route 560 vers Spruce Grove, la Route 580 vers Fort Saskatchewan, la Route 599 vers
Edmonton Garrison et la Route 747 vers l'aéroport international d'Edmonton ne font pas partie du service
gratuit de la veille du jour de l'An.

Service spécial d'ETS pour les feux d'artifice

Pour la première fois, un service supplémentaire sera disponible après le premier feu d'artifice à 20 h 30. Un
service supplémentaire tard dans la nuit à partir des centres de transit sera offert avant et après le second feu
d'artifice à minuit.

●     West Edmonton Mall et Jasper Place (le long de la  Route 1)

●     Northgate (le long de la Route 9)

●     Mill Woods (le long de la Route 8

●     Westmount (le long de la Route 5)

●     Southgate (le long de la  Route 9)

Le service débutera à environ 21 h.  Les autobus offrant ce service supplémentaire voyageront à destination et
en provenance du centre-ville, près de la Place Churchill. La fréquence de LRT sera augmentée avant et
après le feu d'artifice.

Pour des informations sur le service régional, veuillez contacter St. Albert Transit au 780 418-6060, Strathcona
County Transit au 780 464-7433 ou Leduc Transit au 780 980-7177.

Stationnement

Stationnement disponible pour 1 $ après 17 h au garage à étages de la bibliothèque Stanley A. Milner.
D'autres emplacements de stationnement payant seront disponibles dans le cœur du centre-ville Pour de
plus amples renseignements, visitez la page Web du stationnement au centre-ville d'Edmonton.

Pour obtenir de plus amples renseignements:

311

Contact presse:

Karen McDonnell
Communications Advisor, Civic Events Office
780-442-0854   

After Hour Media Line: 780-423-5956
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